



As an international student intending to study in the United States at Fei Tian Academy of the Arts, you must submit a completed, signed, and dated I-20 Application package to your International Student Advisor. If you are **already in F-1 status at another US school**, you must additionally submit an F-1 Student SEVIS Record Transfer Form. If you and your parent or legal guardian would like to discuss your personal circumstances with us, please contact your International Student Advisor at lanah@feitianacademy.org or kaijinl@feitianacademy.org, or call +1 845 754-4226.

有意就讀美國飛天藝術學院的國際學生，須填寫國際學生I-20 申請表，並將表格遞交給飛天國際學生顧問。如果你持有美國學校的國際學生身份，還須填寫並呈交F-1 學生SEVIS轉學表。如果你、你的家長或監護人希望了解更多詳情，請聯繫飛天國際學生顧問：lanah@feitianacademy.org 或 kaijinl@feitianacademy.org, 或打電話至 +1 845-754-4226.

PART 1. STUDENT'S PERSONAL INFORMATION 申請人個人信息

OFFICIAL NAME (passport name) _____ CHINESE NAME (if any) _____
護照姓名：名 姓 中文名

GENDER Male Female DATE AND PLACE OF BIRTH _____
性別 男 女 出生日期及地點 mm/dd/yyyy 月/日/年 city, country 國家

COUNTRY OF CITIZENSHIP _____ COUNTRY OF PERMANENT RESIDENCE (if any) _____
國籍 永久居住地國家

CONTACT PHONE NUMBER _____ CONTACT EMAIL ADDRESS _____
聯繫電話 電子郵箱

PERMANENT ADDRESS *outside the US* _____
美國以外永久居住地地址 number & street, town/city, state/province, postal/zip code, country 門牌號, 街名, 城市, 國家及郵編

Is this the address to which you want your I-20 mailed? Yes No
你希望你的 I-20 寄到以上地址嗎？ 是 否

If no, to where should documents be sent: _____
如果不是，請提供其它地址？ number & street, town/city, state/province, postal/zip code, country 門牌號, 街名, 城市, 國家及郵編

Please list any other specifications you would like us to know of (attach another page if you need additional space):

如希望我們了解你更多，請列舉詳情（如需要請另附加紙張）



PART 2. Check all to ensure a complete I-20 Application package 確保以下 I-20 申請表要求的文件：

- Completed I-20 Application form (required) 填好的 I-20 表
- Copy of financial documentation (e.g. Full Scholarship Letter): 資金證明文件 (如：學校全額獎學金通知函)
- Copy of Passport photo page (required) 護照複印件
- Copy of transfer student documents (if applicable): I-94, I-20, F-1 SEVIS Record Transfer Request 如果你持有美國學校的F-1 學生身份，你需要提供：I-94 複印件，I-20，及F-1 SEVIS轉學表
- Copy of FTAA Notice of Approval for Admission (required) 飛天藝術學院入學通知書複印件
- Status change documentation, (if applicable): 身份調整文件 (如果有)
- English proficiency documentation, (if any): 英文水平標準考試成績及證書 (如果有)

PART 3. ACKNOWLEDGEMENT AND SIGNATURE 簽名及日期

I, the undersigned, certify to the best of my ability that the attached information is true and complete.
我，簽名人，證明所提供信息均屬實。

I understand that I am required to have sufficient funding for the first year of my/my child's program in money already available to me to cover full-time tuition and living expenses. I understand that adequate funding must be available for the duration of my/my child's program at Fei Tian Academy of the Arts and anticipate that I will have equally dependable sources of funding for subsequent years.

我明白我需要有足夠的資金支付我孩子在學校第一年的學費及生活費用。我也理解我要有可靠的資金來源以支付我孩子在飛天藝術學院學習期間的所有學費、雜費及生活費用。

APPLICANT SIGNATURE _____ DATE _____
申請人簽名 日期(月/日/年)

PARENT/GUARDIAN SIGNATURE (if applicant is under 18) _____ DATE _____
家長/監護人簽名 日期(月/日/年)

For FTAA office use only

I-20 Application Decision: Approved Denied | on (date) _____ DSO Initials _____
DSO Comments, if any _____